
PROTOKOLL A R S M 0 T E 2 0 2 2 
S Y K K Y L V E N S M A B A T H A M N S A 

Servicebygget tirsdag 19. april kl. 19.00 

22 frammotte partseigarar ved motestart. Leiar 0nsket velkommen. 

Saker: 
1. Godkjenning av innkalling og sakliste 
2. Val av m0teleiar, skrivar og to til a underteikne protokoilen sannan med leiare 
3. Arsmelding 
4. Rekneskap (vedlagt) 
5. Arsleige 
6. Fastsetjing av godtgjersle til tiliitsmenn 
7. Driftsbudsjett 
8. Verdi pa parten i hamna 
9. Val 

1. Innkall ing/sakliste samr0ystes godkjent. 

2. Meteleiar: Ole-Petter Soln0rdal (samr.) Skrivar: Leidulf Andestad (samr.) 
Skrive under protokoilen: Ove Bjerkan og Runar Klokk (samr.) 

3. Arsmelding: samr0ystes godkjent. 

4. Rekneskap: samroystes godkjent under forutsetning av at feilf0rt verdi partskapital, 
korrigeres med kr. 20 800,- 1 f0lge rapport har revisjonen ikke funnet avvik. 

5. Arsleige: Samr0ystes vedtatt som innstill : fra styret. 
tom 18 (A,C,D,E 2300 29-30 ( A,C, F ) 3350 
19-23 ( B,C ) 2500 31-34 ( A,C, F ) 3550 
24-25 ( A, C, D ) 2700 35-40 (F ) 3750 
26-28 ( B ) 3000 Kai forhold til ft. 

6. Godtgjersle til til i itsmenn: Honorar til styreleiar kr. 25 000,- som innstilt av styret. 

7. Driftsbudsjett: Styret sitt forslag vart samroystes godkjent. 

8. Verdi av part i hamna: Styret si innstilling a auke verdien til kr. 50 000,- vedteke mot 2 
r0yster. 

9. Val: Valnemda sitt forslag vart samr0ystes vedteke. 

Det nye styret/tillivalgte: 
Leiar (val kvart a r ) : Arild Fure (Attval) 1 ar 
Styremedlem: Arild Fure (Attval) 2 ar 
Styremedlem: Leidulf Andestad (Attval) 2 ar 
Styremedlem: Viktor Berg (Ikkje pa val) 1 ar 
Styremedlem: Kare Stoylen (Ikkje pa val) 1 ar 
Styremedlem: Geir Gabrielsen (Ikkje pa val) 1 a r 

Varamedlem: Jan Kato Klokk (Ikkje pa val) 1 ar 
Varamedlem: Per Henning Valderhaug (Attval) 2 ar 

Varamedlem: 0yvind Aasen (Attval) 2 ar 

Revisorar: Olav Steinsvik (Attval) 1 ar 
Kai-Otto Roald (Attval) 2 ar 



Valnemnd: Magne Klokk (leiar) 
Kare Hunnes 

(Ikkje pa val) 
(Ikkje pa val) 

lar 
lar 

Styret tar innkommet etterlysning fra Runar Klokk om en mer konkret investeringsplan til 
etterretning. 

Etter det formelle arsm0tet orienterte leiar Arild Fure om at styret arbeider med plan for a 
fjerne kaiene og erstatte disse med flytebrygger. 
Signalene fra de frammotte parthaverne oppfattes som positive med tanke pa a jobbe videre 
med dette. 

Runar Klokk Arild Fure (leiar) 


